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Z Á P I S N I C A 

z 10. rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 13.12.2023 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 17.00 hod. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu zasadnutia 

___________________________________________________________________________ 

p. Anna Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh (ďalej len „starostka“): „Vážené panie 

poslankyne, vážení poslanci, vážená pani kontrolórka. Otváram 10. rokovanie Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh,  ktoré bolo podľa ustanovenia § 13 ods. 1 a § 13 ods. 4 

písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov a podľa 

§ 15 ods. 2 písm. a) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice, v znení neskorších predpisov 

riadne a včas zvolané. Na dnešnom rokovaní Vás srdečne vítam. Svoju neúčasť na dnešnom 

rokovaní vopred ospravedlnili pani poslankyňa pani Janka Lévyová a pán poslanec pán Knap. Prv, 

ako začneme rokovať, žiadam vás, aby ste sa prezentovali zasunutím identifikačnej karty a 

stlačením ľubovoľného tlačidla a tak potvrdili svoju prítomnosť. Vážené panie poslankyne, vážení 

páni poslanci konštatujem, že v tejto chvíli je podľa prezentácie na rokovaní prítomných 11 

poslancov, takže miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Vážené poslankyne vážení poslanci 

za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem zamestnankyňu mestskej časti Košice-juh pani 

Marcelu Zeleňákovú. Za overovateľov zápisnice určujem poslancov: pán poslanec Breicha, pán 

poslanec Očkaják. Do návrhovej komisie, ktorá prednesie návrhy uznesení dnešného rokovania 

navrhujem zvoliť poslancov,  za predsedu pána Radovana Sušilu, za členov pána poslanca Romana 

Nagy-a  a pána poslanca Petra Múdreho. Má niekto nejaké iné návrhy ?  Ak nie, dávam hlasovať, 

kto je za, aby členmi návrhovej komisii boli navrhnutí poslanci.“  

Číslo hlasovania: 1 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie a 

schválenie programu zasadnutia  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem tento návrh prijatý bol. Úlohou návrhovej 

komisie bude pripraviť a predniesť návrhy na uznesenie z dnešného rokovania zastupiteľstva. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, návrh dnešného programu rokovania je uvedený v pozvánke, 

ktorá Vám bola zaslaná elektronicky spolu s informáciou o tom, že materiály na rokovanie 

miestneho zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na elektronickom úložisku 

vytvorenom pre poslancov miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh. Teraz žiadam 

návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na uznesenie k návrhu programu dnešného zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva podľa programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom 

sídle mestskej časti, teda podľa pozvánky. Nech sa páči.“  

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje body zverejneného programu 10. zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh.“  

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Slovo pre verejnosť 

3. A/ Správa o výsledkoch kontrol č. 4/2023 

B/ Návrh plánu kontrolnej činnosti I/24 

4. Výsledný zoznam realizovaných podujatí spolu s porovnaním plánovaných a skutočných 

výdavkov spojených s ich organizáciou v roku  2023 

5. Informácia o 2., 3. a 5. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh              v 

roku 2023 

6. Návrh na neupotrebiteľnosť a vyradenie nehnuteľného majetku – Adventure golf vo 

vlastníctve Mestskej časti Košice – Juh 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2023 o podmienkach držania a chovu psov                 

v Mestskej časti Košice – Juh 

8. Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na podporu Zariadenia opatrovateľskej služby 

a ustanovenie jej podmienok 

9. Návrh na personálnu zmenu v Komisii sociálnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh 

10. Návrh na zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh 

11. Návrh na zrušenie vnútorného predpisu na poskytovanie príspevku pre sobášiacich na 

úhradu zvýšených výdavkov na ošatenie a úpravu zovňajšku a návrh na schválenie dodatku 

č. 4 k Zásadám odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Juh 

12. Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 8. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 19.9.2023 

13. Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 8. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného 

dňa 19.9.2023 
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14. Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

15. Diskusia 

16. Záver 

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  

Číslo hlasovania: 2 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie a 

schválenie programu zasadnutia  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.  Rada by som sa 

opýtala, či niekto z Vás poslancov má návrh na zmenu alebo doplnenie programu ? Pokiaľ áno, 

tak musíte povedať svoj návrh ústne a následne ho predložiť v písomnej forme návrhovej komisii. 

Nech sa páči pán poslanec Tobák."  

p. Tobák, poslanec MZ: " Dobrý deň, ďakujem pekne za slovo. Ja by som chcel doplniť do 

programu bod  9.1, kde vlastne berieme na vedomie vzdanie sa členstva vo finančnej komisii a 

nominovanie nového člena, poslanca. Čiže vzdanie sa člena poslanca  finančnej komisie a 

nominovanie poslanca iného - ako člena komisie. Ďakujem.“   

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje doplnenie bodu číslo 9.1 - berieme na vedomie vzdanie sa jedného člena z 

finančnej komisie a nominovanie nového člena finančnej komisie do programu zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 3 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 
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Aktualizovaný program 10. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice-Juh: 

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Slovo pre verejnosť 

3. A/ Správa o výsledkoch kontrol č. 4/2023 

B/ Návrh plánu kontrolnej činnosti I/24 

4. Výsledný zoznam realizovaných podujatí spolu s porovnaním plánovaných a skutočných 

výdavkov spojených s ich organizáciou v roku  2023 

5. Informácia o 2., 3. a 5. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh              v 

roku 2023 

6. Návrh na neupotrebiteľnosť a vyradenie nehnuteľného majetku – Adventure golf vo 

vlastníctve Mestskej časti Košice – Juh 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2023 o podmienkach držania a chovu psov                 

v Mestskej časti Košice – Juh 

8. Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na podporu Zariadenia opatrovateľskej služby 

a ustanovenie jej podmienok 

9. Návrh na personálnu zmenu v Komisii sociálnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh 

9/1 Návrh na personálnu zmenu v Komisii finančnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh 

10. Návrh na zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh 

11. Návrh na zrušenie vnútorného predpisu na poskytovanie príspevku pre sobášiacich na 

úhradu zvýšených výdavkov na ošatenie a úpravu zovňajšku a návrh na schválenie dodatku 

č. 4 k Zásadám odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Juh 

12. Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 8. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 19.9.2023 

13. Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 8. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného 

dňa 19.9.2023 

14. Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

15. Diskusia 

16. Záver 

 

K bodu č. 2: Slovo pre verejnosť 

______________________________________________________________________________ 
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starostka: "Bodom číslo 2 je Slovo pre verejnosť. Dnes do slova pre verejnosť sa nikto neprihlásil, 

takže prechádzame k bodu číslo 3.“  

K bodu č. 3: A/ Správa o výsledkoch kontrol č. 4/2023 

B/ Návrh plánu kontrolnej činnosti I/24 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Tretím bodom dnešného rokovania je po A) Správa o výsledkoch kontrol číslo 4/2023 

a po B) Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024, ktoré predkladá kontrolórka Mestskej 

časti Košice-Juh. Nech sa páči pani kontrolórka máte slovo."  

kontrolórka: " Ďakujem pekne za slovo, ja v krátkosti zhrniem, čo obsahovala moja správa o 

výsledkoch kontrol. Prvá bola o dodržiavaní a uplatňovaní zákona 211/2000 Zb. o slobodnom 

prístupe k informáciám, konkrétne so zameraním na vybavovanie žiadosti o poskytovanie 

informácií fyzickým a právnickým osobám podľa predmetného zákona. Z kontroly vyplynulo, že 

kontrolovaná oblasť je kontrolovaným subjektom spracovávaná v súlade so súvisiacimi všeobecne 

záväznými právnymi predpismi upravujúcimi túto kontrolovanú oblasť a nebolo potrebné prijímať 

žiadne opatrenia na nápravu nejakých nedostatkov. Druhá kontrola, ktorá bola súčasťou správy 

bola zameraná na preskúmanie spisovej dokumentácie k verejnému obstarávaniu - dodaniu 

multifunkčnej tlačiarne a zákonnosť opodstatnenia zrušenia verejného obstarávania, ktoré 

vyplynulo z daného stanoviska. Ako ste mali možnosť sa predpokladám s touto správou 

oboznámiť, videli ste, že bola dosť rozsiahla, mala viacero delení , ktorým som sa venovala a v 

rámci záveru by som chcela povedať, že pred samotnou správou o výsledkoch z kontroly bol pani 

starostke odovzdaný návrh správy z kontroly, v rámci ktorého jej zo zákona vyplývala  možnosť 

podať námietky, námietky podala ja som sa k nim vyjadrila, to bolo tiež v správe. K tomuto by 

som chcela len povedať, že nám za to, že dôvody na základe ktorých malo dôjsť k zrušeniu zákazky 

vyplývajúcich či zo stanoviska Zikra alebo z daných námietok  neboli podľa mňa opodstatnené. 

Potom navrhujem do budúcna, ak by sa mala rušiť zákazka s nízkou hodnotou  a predsa  by sa 

verejný obstarávateľ ju rušiť na základe § 50 a 7 ods. 2 navrhujem, aby sa do spisovej 

dokumentácie uviedli konkrétne dôvody na základe akých okolností sa dané verejné obstarávanie 

ruší, aby sa tým predchádzalo nejakým domienkam, že išlo o svojvoľný akt. Ale to už máme 

odkonzultované. Takže k tejto kontrole bolo asi povedané všetko. Ako mi vyplýva z mojej 

kontrolnej činnosti, mala som vykonať aj kontrolu k zákonom 54 z roku 2019 Zb. zákonov o 

ochrane oznamovateľov. Ale keďže žiaden podnet prijatý nebol takže kontrola nemala byť k čomu 

vykoná. Ak sú nejaké otázky, nech sa páči rada Vám odpoviem na nich. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pani kontrolórke, nech sa páči otváram rozpravu. Nech sa páči 

pán poslanec.“ 

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za slovo pani starostka, ja by som len chcel požiadať 

pani starostku, aby...Áno táto kontrola dopadla tak, ako sme predpokladali, že neboli tam nejaké 

zákonné dôvody na zrušenie súťaže, takže mali by sme sa ako ponaučiť z týchto chýb a ktoré sa 

stali v procese pri vyhodnotení verejného obstarávania. Ale už keď túto správu máme a túto tému 
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tu máme, tak bolo by možno dobré pani starostka povedať nejaké aktuálne informácie, ako sme 

vyrobili novú súťaž prípadne, čo  vygenerovala nová súťaž a či toto zrušenie tej 1. súťaže malo 

nejaký ekonomický význam, resp. čo sme vysúťažili v druhej súťaži, aby sme túto tému už nejako 

uzavreli a nevracali sa k nej.  Ale cez to všetko tie závery, ktoré tu v správe pani kontrolórke 

odzneli sú jednoznačne na to, aby sme sa ponaučili. Súťaž, ak sa vypíše, vyhlási, vyhodnotí, už 

niet zákonnej cesty späť. Si myslím, že toto je také memento pre nás, aby sme sa vyhli chybám do 

budúcnosti. Ďakujem.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec. Tak ako bolo povedané, áno zrušenie súťaže 

mohlo prebehnúť v iných inštanciách trošku ináč, resp. možno nemuselo prebehnúť vôbec, keby 

sme si dali lepší pozor pri výbere predkladania ponúk. Správu pani kontrolórky beriem na 

vedomie a samozrejme a budem prijímať nasledovné opatrenia k zisteným nedostatkom, pretože 

budeme aktualizovať interný predpis, budeme si dávať väčší pozor na úrade na  novo vyhlásené 

zákazky, dôslednejšie konzultovať určenie podmienok opisu predmetu zákazky, precíznejšie sa 

zameriame na náležitosti výzvy na predkladanie ponúk a zvýšime odbornosť a kvalifikáciu 

zamestnancov, aby takéto chyby sa nám neopakovali. Čo sa týka verejného obstarávania, podarilo 

sa nám minulý týždeň obstarať tlačiareň. Na týchto špecifikáciách sme sedeli dokonca až 5 ľudia, 

aby tá tlačiareň bola lepšia aj cenovo výhodnejšia. Podarilo sa nám túto tlačiareň obstarať o radu 

vyššiu. Predtým bola vo verejnom obstarávaní tlačiareň AMC 5000 teraz sa nám podarilo 

obstarať Epson 6000. Prvotná verejná súťaž bola zákazka vyhratá za 9.600 EUR s dph, teraz sa 

nám podarilo o triedu vyššiu, lepšiu, kvalitnejšiu tlačiareň obstarať za 6.594 EUR s dph, takže 

sme ušetrili okolo 3.000 EUR. Z mojej strany asi toľko, každý si urobte svoj názor, že treba strážiť 

tie financie, treba kontrolovať, nebudeme sa ku tomu vracať, ale bola to bohatá skúsenosť. A som 

vďačná tomu, že niečo také sa stalo a berieme si do budúcna, aby sa to neopakovalo. Ďakujem.  

Pokiaľ nemá k tomu nik žiadne otázky pripomienky, uzatváram rozpravu a dávam hlasovať. 

Poprosím návrhová komisia o prečítanie návrhu.  

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie po a) Správu o výsledkoch kontrol číslo 4/2023, po b) Návrh plánu 

kontrolnej činnosti 1/24." 

starostka: "Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 4 

Číslo bodu: 3. 

A/ Správa o výsledkoch kontrol č. 4/2023; B/ Návrh plánu kontrolnej činnosti I/24  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 
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Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 4: Výsledný zoznam realizovaných podujatí spolu s porovnaním plánovaných 

a skutočných výdavkov spojených s ich organizáciou v roku  2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Ďalším bodom v poradí bod č. 4  je Výsledný zoznam realizovaných podujatí spolu s 

porovnaním plánovaných a skutočných výdavkov spojených s ich organizáciou v roku 2023. 

Materiál predkladáme na základe uznesenia miestneho zastupiteľstva, ktoré odporúčalo miestneho 

úradu, aby predložil na posledné zastupiteľstvo výsledný  zoznam realizovaných podujatí spolu s 

porovnaním plánovaných a skutočných výdavkov spojených s ich organizáciou. Materiál bol 

prerokovaný v komisii kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy aj v miestnej rade, ktoré 

ho odporúčali predložiť na prerokovanie. Nech sa páči, otváram rozpravu. Uzatváram rozpravu a 

poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie Výsledný zoznam realizovaných podujatí spolu s porovnaním 

plánovaných a skutočných výdavkov spojených s ich organizáciou v roku 2023." 

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 5 

Číslo bodu: 4. 

Výsledný zoznam realizovaných podujatí spolu s porovnaním plánovaných a skutočných 

výdavkov spojených s ich organizáciou v roku 2023. 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 10 

starostka: "Za 10, proti 0 zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.  

K bodu č. 5: Informácia o 2., 3. a 5. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice 

Juh v roku 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pristúpime k bodu číslo 5 a tým je Informácia o 2., 3. a 5. úprave Programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023. Informácia o 2., 3. a 5. bola detailne prerokovaná 

vo všetkých komisiách, ktoré odporúčali tento materiál bez pripomienok predložiť na najbližšie 

prerokovanie dnešného zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice - Juh.  Aj miestna rada 
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mestskej časti Košice-juh prerokovala na svojom zasadnutí dňa 5. 12. 2023 tento materiál a 

odporučila ho predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie. Nech sa páči, otváram rozpravu. 

Uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu."  

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie informáciu o 2., 3. a 5. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti 

Košice-Juh v roku 2023."  

starostka: "Nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 6 

Číslo bodu: 5. 

Informácia o 2., 3. a 5. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh v roku 2023  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.  

K bodu č. 6: Návrh na neupotrebiteľnosť a vyradenie nehnuteľného majetku – Adventure 

golf vo vlastníctve Mestskej časti Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "V poradí 6. bodom rokovania je Návrh na neupotrebiteľnosť a vyradenie 

nehnuteľného majetku Adventure golf vo vlastníctve Mestskej časti Košice-Juh. V rámci 

realizácie stavby prestrešenie ľadovej plochy boli vykonané nevyhnutné terénne úpravy, čo malo 

za následok úplné zarovnanie všetkých plôch golfového ihriska, čím došlo k úplnému odstráneniu 

podkladov pre golfové dráhy. Navyše samotná stavba zasahuje do niekoľkých golfových dráh, 

čo znemožňuje ich prípadnú obnovu na pôvodnom mieste. Pre uvedenie golfového ihriska do 

pôvodného stavu by bolo nevyhnutné preto vynaložiť nemalé finančné prostriedky, čo by bolo 

ekonomicky neefektívne. Vzhľadom na tieto uvedené dôvody predložený materiál bol predložený 

vyraďovacej komisii aj návrh na vyradenie golfového ihriska v mestskej časti Košice-Juh 

následne s jeho likvidáciou. Predseda a členovia komisie vykonali aj fyzickú obhliadku 

pozostatkov golfového ihriska a konštatovali, že spĺňa podmienky na vyradenie a v ďalšej 

prevádzke je nepoužiteľný, takže z tohto dôvodu aj odporúčajú miestnemu zastupiteľstvu schváliť 

a vyradiť majetok. Nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu. Uzatváram rozpravu, nech sa 

páči návrhová komisia poprosím." 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje neupotrebiteľnosť a vyradenie nehnuteľného majetku – Adventure golf vo 
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vlastníctve Mestskej časti Košice – Juh, nachádzajúci sa v Športovo – zábavnom areáli, Alejová 

2H, Košice na parc. č. 501/9, k. ú. Južné mesto, okres Košice IV a vykonanie úpravy v účtovnej 

evidencii Mestskej časti Košice - Juh, a to znížením účtovnej ceny o sumu vyradeného majetku vo 

výške 40 722,71 Eur.“ 

starostka: " Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 7 

Číslo bodu: 6. 

Návrh na neupotrebiteľnosť a vyradenie nehnuteľného majetku Adventure golf vo vlastníctve 

Mestskej časti Košice Juh  

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 10, proti 0, zdržal sa 1, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 7: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2023 o podmienkach držania a 

chovu psov v Mestskej časti Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Bodom číslo 7 dnešného rokovania je Návrh Všeobecne záväzného nariadenia číslo 

3/2023 o podmienkach držania a chovu psov v mestskej časti  Košice-juh. Vykonanou kontrolou 

aktuálnosti a dodržania všeobecného záväzného nariadenia mestskej časti Košice-Juh číslo 3 o 

podmienkach držania a chovu psov v mestskej časti bolo konštatované, že predmetné VZN nie je 

spracované v súlade s aktuálnymi súvisiacimi všeobecne záväznými právnymi predpismi. Pri 

kontrole boli zistené nedostatky na základe ktorých bol návrh na prepracovanie a prijatie nového 

všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach držania a chovu psov v mestskej časti Košice-

juh. Návrh bol prerokovaný na zasadnutí komisii výstavby životného prostredia dopravy verejného 

poriadku a regionálneho rozvoja, ako aj v miestnej rade ktoré ho odporučili predložiť na 

prerokovanie a schválenie na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva. Nech sa páči, 

otváram rozpravu k tomuto bodu. Pán poslanec Hlinka, nech sa páči."  

p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za slovo. Chcem sa opýtať, koľko mi vlastne ideme 

psov v našej mestskej časti a aký je príjem ročný za tie kolky, štítky o ktorých je reč."  

starostka: "Ekonomické oddelenie, vie nám odpovedať príjem aspoň orientačný ?“  

p. Zahoranský, ved. OEaM:  „V rámci položky rybárske lístky a známky za psa máme tam sumu 

1.300 EUR rozpočtovanú na celý rok. Neviem v tejto chvíli Vám povedať, že koľko z toho sú 
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rybárske lístky, ale asi väčšia polovica sú rybárske lístky a tá zvyšná suma je na kolky pre psov, 

čiže suma je naozaj zanedbateľná z tohto pohľadu."  

starostka: " Ďakujeme veľmi pekne. Pokiaľ sa do diskusie nehlási nikto, uzatváram rozpravu a 

poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu."  

Návrhová komisia: " Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov uznáša sa na Všeobecne záväznom nariadení číslo 3/2023 o podmienkach držania a 

chovu psov v Mestskej časti Košice-Juh."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“  

Číslo hlasovania: 8 

Číslo bodu: 7. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2023 o podmienkach držania a chovu psov v 

Mestskej časti Košice Juh - 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11  

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 8: Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na podporu Zariadenia 

opatrovateľskej služby a ustanovenie jej podmienok 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Prichádzame ku bodu číslo 8, bod číslo 8 je Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky 

na podporu Zariadenia opatrovateľskej služby a ustanovenie jej podmienok.  Myslím, že všetci ste 

dostali materiál, jedná sa o vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na podporu nášho zariadenia 

opatrovateľskej služby. Miestna rada mestskej časti Košice-juh prerokovala na svojom zasadnutí 

tento návrh a odporučila ho predložiť na najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Košice-juh. Jedná sa o to, že 15. 12. od jednej hodiny budem mať vianočné trhy, kde by sme 

chceli za dobrovoľný výťažok podávať  vianočný punč. Výťažok z toho punču by sme venovali 

zariadeniu opatrovateľskej služby, ktorú máme tu u nás na juhu. Tu by som sa s Vami chcela 

dohodnúť, že pokiaľ tento punč by mal veľký význam, tak budúci rok v septembri v roku 2024 by 

sme sa dohodli na aké občianske združenia alebo na akú organizáciu by išiel výťažok. Teraz sme 

to urobili, tak preto, lebo sme boli v časovej tiesni a len pred dvoma týždňami sme sa dozvedeli 

informáciu na úrade, že pokiaľ chceme organizovať takúto zbierku, tak to musí ísť cez miestne 

zastupiteľstvo. Pokiaľ nikto nemá nijaké otázky, resp. môžete sa prihlásiť. Nech sa páči pán 

poslanec Očkaják.“  
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p. Očkaják, poslanec MZ: "Ja by som k tomuto bodu podotkol, že naozaj celá tá myšlienka s tým 

punčom bola myšlienka oddelenia kultúry. Určite, ako ja vnímam spätnú väzbu za celý ten rok, 

tak ľudia veľmi pozitívne vnímajú ako pracuje oddelenie kultúry, ako sa zlepšila tá stránka  

mestskej časti, založil sa instagram a všetky podujatia, ktoré sú organizované, či v Južane alebo 

v SRC,  naozaj tá spätná väzba je pozitívna, takže oddelenie kultúry myslím si, že funguje veľmi 

výborne a ten punč, osobne ja vnímam ako urobiť z toho nejakú tradíciu a čo sa týka ekonomickej 

stránky, je to povedzme takto narýchlo a do budúcna navrhujem, aby sme o tom už mohli v 

septembri rozhodovať, takže možno ten prvý ročník nebude ten výťažok nejaká vysoká suma, ale 

verím, že to je začiatok niečo a potom už povedzme ďalšie ročníky sa môže vyzbierať aj nejaká 

zaujímavá suma  na dobrú vec. Takže toľko, ďakujem."  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči, ďalší? Tak uzatváram rozpravu a poprosím návrhovú komisiu 

o prečítanie návrhu."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov po a) vyhlasuje dobrovoľnú zbierku na podporu zariadenia opatrovateľskej služby 

Mlynárska 1, Košice 04001 a po b) ustanovuje podmienky dobrovoľnej zbierky."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 9 

Číslo bodu: 8. 

Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky na podporu Zariadenia opatrovateľskej služby a 

ustanovenie jej podmienok 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0,zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.  

K bodu: 9 Návrh na personálnu zmenu v Komisii sociálnej Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pokračujeme bodom číslo 9 programu rokovania a tým je Návrh na personálnu zmenu 

v komisii sociálnej miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh. Predloženie návrhu na 

personálnu zmenu v komisii si vyžiadalo písomné oznámenie o vzdaní sa členstva - člena v  tejto 

komisii neposlancom pánom Stanislavom Fabišíkom. Na základe uvedeného predkladáme návrh 

na vzatie členstva a ukončenie členstva pána Stanislava Fabišíka v tejto komisii a prijatím 

uznesenia miestneho zastupiteľstva. Zároveň predkladáme návrh na zvolenie nového člena 
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neposlanca v uvedenej komisii a to pani magisterku Miroslavu Langerovú, PhD. Nech sa páči, 

otváram rozpravu. Pani poslankyňa Ivančová, nech sa páči.“  

p. Ivančová, poslankyňa MZ: „Tak ďakujem pekne, dobrý večer. Tak na základe informácie, 

ktorú sme dostali od pána Fabišíka sme sa my aj v našej komisii stotožnili s tým, že pani 

Langerová bude na to úplne úžasný človek a jej práca hovorí za to, že je platnou členkou a ja 

dúfam, že rada prijme naše pozvanie do tejto komisie, lebo jej práca v Dobrovoľníckom centre 

Košického kraja je známa myslím, že po celých Košiciach a urobili veľa vecí čiže aj keď tento 

návrh predkladá pani poslankyňa, tak ja ako predseda komisie sa s tým plne stotožňujem a som 

rada za tento výber. Ďakujem pekne." 

starostka: "Aj ja ďakujem veľmi pekne. Stotožňujem sa zo slovami pani poslankyne Ivančovej. 

Pani Langerová robí pre našu mestskú časť už celý rok v našich nelegálnych osadách pracuje 

hlavne s detičkami edukuje ich ako by mali žiť, takže, som spokojná s jej prácou a myslím, že 

nám bude v tejto komisii veľmi nápomocná. Pokiaľ sa do rozpravy nikto nehlási, uzatváram 

rozpravu a poprosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie návrhu."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie vzdanie sa členstva neposlanca Stanislava Fabišíka v komisii 

sociálnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh ku dňu 30. novembru 2023 a volí 

za člena neposlanca v komisii sociálnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-juh Mgr. 

Miroslavu Langerovú, PhD. s účinnosťou od 1. januára 2024." 

starostka: "Nech sa páči hlasujte."  

Číslo hlasovania: 10 

Číslo bodu: 9. 

Návrh na personálnu zmenu v Komisii sociálnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. 

K bodu 9/1: Návrh na personálnu zmenu v Komisii sociálnej Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh  

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Pokračujeme bodom 9.1 a tým je Návrh na personálnu zmenu v komisii finančnej. 

Nech sa páči."  
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p. Tobák, poslanec MZ: "Ďakujem pekne. Takže z dôvodu vzdania sa členstva pánom poslancom 

Knapom, po dohode vlastne v rámci poslaneckého klubu, sme sa zhodli na tom, že vlastne jeho 

pozíciu zastane ako člen poslanec poslankyňa Ing. Silvia Mackaničová. Písomný návrh uznesenia 

som predložil teda na návrhovú komisiu. Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem aj ja veľmi pekne, otváram rozpravu k tomuto bodu. Do rozpravy nikto 

nehlási, uzatváram rozpravu a poprosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie návrhu."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie vzdanie sa členstva poslanca docenta doktora Viliama Knapa, PhD. v 

komisii finančnej miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh ku dňu 8. decembra 2023 a 

volí za člena poslanca v komisii finančnej miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh pani 

Ing. Silviu Mackaničovú s účinnosťou od 1. januára 2024."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  

Číslo hlasovania: 11 

Číslo bodu: 9.1 

Návrh na personálnu zmenu v Komisii finančnej Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 10: Návrh na zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku komisií Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Ďalším bodom v poradí je bod číslo 10 Návrh na zmeny a doplnky Rokovacieho 

poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice-Juh. Uvedený návrh je predložený na 

základe požiadavky vyplývajúcej z diskusie zasadnutia miestnej rady 5. 12. a na základe 

iniciatívneho návrhu poslancov je potrebné viesť evidenciu príchodov a obchodov členov komisií 

a to hlavne z dôvodu riadnej funkčnosti komisie a riadneho priebehu zasadnutia komisie. Otváram 

rozpravu k tomuto bodu. Uzatváram rozpravu a poprosím predsedu návrhovej komisie, aby 

prečítal návrh."  
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Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov po a ) schvaľuje zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku komisií miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh podľa predloženého návrhu s účinnosťou od 1. januára 

2024, po b) splnomocňuje starostku na vydanie úplného znenia rokovacieho poriadku komisií 

miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh účinného od 1. januára 2024."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  

Číslo hlasovania: 12 

Číslo bodu: 10. 

Návrh na zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice-Juh - 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu č. 11 Návrh na zrušenie vnútorného predpisu na poskytovanie príspevku pre 

sobášiacich na úhradu zvýšených výdavkov na ošatenie a úpravu zovňajšku 

a návrh na schválenie dodatku č. 4 k Zásadám odmeňovania poslancov 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Ďalším bodom číslo 11 je Návrh na zrušenie vnútorného predpisu na poskytovanie 

príspevku pre sobášiacich na úhradu zvýšených výdavkov na ošatenie a na úpravu zovňajšku a 

návrh na schválenie dodatku číslo 4 k Zásadám odmeňovania poslancov miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Košice-juh. Poukazujem na dôvodovú správu k priloženého materiálu a otváram 

rozpravu. Nech sa páči, pán poslanec Bernát."  

p. Bernát, poslanec MZ: "Dobrý deň, ďakujem veľmi pekne sa slovo, ja by som chcel k tomuto 

bodu, nakoľko nebol prerokovaný na miestnej rade a mám pozmeňujúci návrh na vypustenie bodu 

b) a c), čiže návrh uznesenia bude znieť len tak ako je pripravené, čiže miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice-juh podľa príslušných právnych predpisov po a) ruší vnútorný predpis na 

poskytovanie príspevku pre sobášiacich na úhradu zvýšených výdavkov na ošatenie a úpravu 

zovňajšku s účinnosťou od 1. 1. 2024. Ďakujem."  

starostka: Ďakujem veľmi pekne, poprosím návrhovú komisiu  o prečítanie návrhu."  
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Návrhová komisia: pozmeňovací návrh pána poslanca Bernáta "Miestne zastupiteľstvo 

Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych predpisov po a) ruší vnútorný predpis na 

poskytovanie príspevku pre sobášiacich na úhradu zvýšených výdavkov na ošatenie a úpravu 

zovňajšku s účinnosťou od 1. januára 2024." 

starostka: "Tak poprosím hlasovať.  

Číslo hlasovania: 13 

Číslo bodu: 11. 

Návrh na zrušenie vnútorného predpisu na poskytovanie príspevku pre sobášiacich na úhradu 

zvýšených výdavkov na ošatenie a úpravu zovňajšku a návrh na schválenie dodatku č. 4 k 

Zásadám odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice Juh - 

pozmeňujúci návrh 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0. Návrh bol prijatý.“ 

K bodu č. 12 Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 8. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 19.9.2023 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Prechádzame k bodu číslo 12 Správa o činnosti miestnej rady Mestskej časti Košice-

Juh za obdobie od 8. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného 19. 9. 2023. Poukazujem na 

obsah predložený v správe.  Má niekto nejaké pripomienky alebo otázky ? Pokiaľ nie, poprosím 

prenesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje správu o činnosti miestnej rady mestskej časti Košice-juh za obdobie od 8. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 19. septembra 2023."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 14 

Číslo bodu: 12. 

Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 8. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 19.9.2023  

Za: 11 
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.  

K bodu č. 13: Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a 

Miestnej rady Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 8. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 19.9.2023 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Pokračujeme bodom číslo 13 rokovania a tým je správa o plnení úloh vyplývajúcich 

z uznesení miestneho zastupiteľstva a miestnej rady MČ Košice Juh za obdobie od 8. zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva. Tak nech sa páči.“ 

kontrolórka MČ: "Chcela by som len podotknúť, upriamiť pozornosť, že správu k preskúmaniu 

spisovej dokumentácie som už odovzdala, tak dnes už odznela a čo sa týka kontroly, ktorá sa členila 

na 3 časti kontrolu rozsahu kompetencií zástupcu starostky a internej dokumentácie, z ktorej tento 

rozsah vyplýva, kontrola spracovania prehľadu o novovytvorených pracovných miestach atď. a 

kontrolu a spracovanie prehľadu zvýšenia osobných príplatkov zamestnancov po jednotlivých 

oddeleniach a referátoch atď. Táto kontrola už prebieha, bude odovzdaná hneď po jej spracovaní 

tak, ako bolo požiadané. Ďakujem za pochopenie. Ak sú nejaké otázky, nech sa páči."  

starostka: "Otváram rozpravu k tomuto bodu, uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie 

návrhu."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov berie na vedomie správu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení miestneho 

zastupiteľstva a Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za obdobie od 8. zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 19. septembra 2023."  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 15 

Číslo bodu: 13. 

Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice Juh za obdobie od 8. zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 

19.9.2023 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 
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Prítomní: 11 

starostka: "Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.  

K bodu č. 14: Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Teraz pristúpime k bodu číslo 14, ktorým sú Interpelácie poslancov podľa ustanovenia 

§ 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení. Rada by som pripomenula, že podľa uvedeného 

ustanovenia sú poslanci oprávnení interpelovať starostu a členov miestnej rady vo veciach 

týkajúcich sa výkonu ich práce. Dodávam, že podľa čl. 13 ods. 1 rokovacieho poriadku miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice-juh poslanec na zastupiteľstve prednáša svoju interpeláciu 

ústne alebo podáva písomne. Pri písomnom podaní informuje o obsahu zastupiteľstvo. Nech sa 

páči pani poslankyňa Mackaničová."  

p. Mackaničová, poslankyňa MZ: "Dobrý večer. ďakujem za slovo. Výbeh pre psov na 

Jantárovej ulici, ktorý je, tam sú dve bránky, jedna je nefunkčná, čiže vyhodená z pántov a deti a 

staršie osoby také slabšie nevedia nadvihnúť tú bránku z pántov, a preto tam nejdú venčiť psov, 

pretože ujdú im z toho venčoviska.  Čiže to je tá interpelácia, aby sa dala opraviť tá bránka.  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, zapíšeme si a vyriešime.  

p. Mackaničová: "Sú tam dve bránky, jedna je funkčná a jedna je nefunkčná.  Otvoria ju a nedajú 

naspäť a tým pádom ostáva otvorená.  Druhá - teda neviem, či vzniká nová osada alebo už viete o 

tej osade. Medzi Cottbusom a Jantárovou 12 oproti ako sú garáže, za koľajoviskom  máme tam 

nové stany a tak. Neviem, či máte vedomosť o tejto osade. Ja som si ju predtým nevšimla, aj to 

vidím vlastne z balkóna. Je to garáže Jantárová a presne je to asi medzi Cottbusom a Jantárovou 

12 v tej časti za koľajoviskom.“  

starostka: "Dobre, pôjdeme sa na to pozrieť, ďakujeme veľmi pekne za informáciu. Nech sa páči 

pán poslanec Očkaják.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, v krátkosti poprosím zapísať interpeláciu ulica 

Srbska na základe podnetu od občanov zvýšiť hliadky mestskej polície a stanovisko mestskej časti 

o možnosti nainštalovať kamery na predmetnej ulici. Ďakujem."  

starostka: "Nech sa páči, pán poslanec Hlinka."  

p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem za udelenie slova. Chcel by som tlmočiť požiadavku 

obyvateľov bytového domu Krivá, s ktorými ste  už boli v kontakte na terénnej návšteve. Tam sme 

mali rozpracovaný projekt, keď nám  v septembri Lidl čistinku a bolo spomenuté, že ak tento 

projekt by nevyšiel, tak že mestská časť uvažuje, ak bude mať dostatok prostriedkov o realizáciu 

nejakého podobného ihriska z vlastných zdrojov, či táto myšlienka je naďalej aktuálna, prípadne 

až by nato došlo, aký segment alebo akú cieľovú skupinu chceme osloviť tým ihriskom. Taktiež 

si obyvatelia pýtajú naspäť doplniť oplotenie existujúceho detského ihriska Flipko, nakoľko tam 
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polka oplotenia nie je  a bežne tam zachádzajú psíky medzi detské herné prvky. Dochádza k 

znečisteniu tej plochy, kde sa hrajú malé deti." 

 starostka:" Čo sa týka detského ihriska na krivej ulici, resp. nejakého ihriska, keby sme tam chceli 

všetko je vec financií a dohody poslaneckých klubov a mojej dohody, ak sa dohodneme, že do 

ktorých ihrísk budeme investovať, lebo máme nejaké kapitálové financie na budúci rok, ale treba 

sa dohodnúť, že čo ideme robiť. Dajte požiadavky a potom si sadneme s predsedami poslaneckých 

klubov, s pánom vedúcim ekonomického oddelenia, s vedúcimi zamestnancami a nájdeme čo 

najlepšiu zhodnú cestu. Čo sa týka oplotenia by som poprosila pani Ďurdinovú ako vedúcu 

oddelenia výstavby, aby sa nám k tomu vyjadrila."  

p. Ďurdinová, ved RRaBP: "Dobrý deň, ďakujem za slovo. Takže oplotenie nie je zo zákona 

povinné, aby detské ihriská boli oplocované. Oplotenie sme dali z polovice dole kvôli tomu, že 

bolo v zlom stave a už viackrát bolo opravované, stále nám ho poničili. Rozhodli sme sa ponechať 

aspoň z tej časti, aby tie deti neutiekli na cestu. To, že ľudia si psov nedržia na vôdzke jednoznačne 

dané vo VZN a všade je všeobecne známe, že pes na detské ihrisko nepatrí, čiže ja by som osobne, 

trend aj vo svete je neoplocovať detské ihriská. Čiže za nás skôr nie ako áno."  

p. Hlinka: "Čiže nech to psíčkari a obyvatelia ustrážila, napomínajú. Ďakujem za odpoveď." 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec, nech sa páči pani poslankyňa Ivančová."  

p. Ivančová, poslankyňa MZ: " Ja mám len dve také interpelácie alebo postrehy. Teraz čo bola 

tá kalamita taká snehová, alebo dajme tomu, že zvýšený nápor snehu, tak pred nemocnicou bol 

silný ľad, ktorý tam bol takmer 3 dni. Ja by som sa len chcela opýtať, alebo teda apelovať aj na 

mestskú časť. Viem, že to nie je náš priestor, tam ako je ten stánok novinový a ten taký ten stánok 

s krajčírskym nejakým sortimentom, ten ľad tam bol veľmi hrubý a nedalo sa to nejako vlastne 

chodiť ani z jednej strany ani z druhej. Či by sme vedeli do budúcna osloviť nemocnicu, aby nám 

pomohli ten ľad nejako osekať, lebo vznikali tam úrazy minimálne ja viem o dvoch, čiže budem 

rada, keď budeme my súčinní ako mestská časť a skúsime ten ľad im pomôcť nejako odstrániť. 2. 

vec, chcem opýtať, sa ma pýtali na ten požiar, čo zhorela knihobúdka hore na Lomonosovovej a 

fitnes centrum bolo poškodené, to fitness náradie, že v akom to je stave. Či uvažujeme ďalej o 

obnove tej knihobúdky, či sa to nejako rieši alebo nie, ďakujem pekne."  

starosta: "Čo sa týka posypu, resp. kalamít na juhu a nepriaznivého snehového počasia. Ako iste 

vieme, tak dá sa povedať, že niekedy Kosit nestíha, resp. najprv ide na najviac vyťažené miesta a 

potom ide na tie menej, ale snažia sa pri tých v okolí nemocniciach robiť, čo môžu, ale tu na by 

som chcela apelovať na Vás poslancov, aby ste sa zamysleli nad myšlienkou do budúcna do 

rozpočtu buď nejaké multifunkčné autíčko, ktoré by nám pomohlo s posypom a s odhrabávaním 

snehu alebo potom nejaké snehové frézy, aby sme v tých rizikových lokalitách vedeli byť prví na 

mieste, lebo si myslím, že keď bude zimná údržba sa robiť naďalej cez mesto, tak to bude ako 

doteraz. A kto je bičovaný? Poslanci a starostka. A čo sa týka knihobúdky, oslovili sme pani, ktorá 

nám dodala tú knihobúdku, bude opravená.  Takže budeme spokojní asi všetci. Nech sa páči pán 

poslanec Blanár."  
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p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo, najprv by som chcel interpelovať.  Na komisii 

dopravy a výstavby na meste odznela informácia, aj keď som južan, nechodím po všetkých našich 

uliciach a že je dlhodobý problém na ulici Gemerskej chodník smerom hore na Železníky po ľavej 

strany je zhruba v strede kopca neosvetlené časti - viacero osvetľovacích telies nefunguje, tak by 

som poprosil skúste to preveriť, že vraj to bolo nahlasované, nič sa s tým nedeje, čiže asi keď že 

to nie je jednoduchá oprava predpokladám, že to nevedia sfunkčniť, tak by som poprosil skúste 

zistiť, čo je vo veci a, aký majú plán, či to bude čakať pol roka, rok, alebo koľko. Išiel som autom, 

preveril som si to, či tá informácia je správna a 3-4 svetlá nesvietia. Je tam dosť veľký priestor ako 

sú odbočky na tie ulice v tme. Takže to je tá interpelácia.  Nedá mi pani starostka, ja viem, že 

niektoré bohaté mestské časti majú takéto mechanizmy, bavili sme sa túto tému viacero, ale si 

myslím, že príde a to dohľadne páru dňoch, keď si otvoríme možno čísla, tabuľku  a uvidíme ako 

vieme alebo nevieme zostaviť rozpočet pre rok 2024. To, že budeme mať peniažky nejaké na 

kapitálové výdavky v rezervnom fonde to je fakt, ale na 2. strane ja som presvedčený a si myslím, 

že najbližšie dni nám ukážu to, že my nebudeme mať ani na to, aby sme to autíčko alebo 

mechanizmus tankovali.  A jednoducho zaplatili človeka, ktorý do neho sadne a bude chodiť po 

večeroch, jeho príplatky, tak budeme na tom si myslím, že pokiaľ sa veci na meste neudejú nejaké 

zásadnejšie zmeny, takže skúsme najprv sa pozrieť na reálny rozpočet pre rok 24 a potom môžeme 

snívať, keď vidíme, že máme tam nejaké reálne financie. Stále hovorím o tom, že toto je 

kompetencia mesta, ja som presvedčený o tom, že dvojúrovňovú samosprávu v meste rušiť 

netreba, že možno treba zredukovať počet mestských častí, ale popritom treba dať mestským 

častiam kompetencie a pobijeme sa o túto kompetenciu. Ja budem rád, ak Mestská časť Juh bude 

mať v kompetencii aj spravovanie chodníkov, či už letnú alebo zimnú údržbu, ale samozrejme aj 

s patričným prídelom finančných prostriedkov. Pokiaľ tomu tak nie je, tak prestaňme snívať, lebo 

sú to nereálne sny. Ďakujem."   

starostka: "Na rade starostov som deklarovala, že Mestská časť Juh od 1. 1. 2025 by mala záujem 

prebrať všetky kompetencie po vzore mestskej časti KVP. Tak pevne verím, že keď sa táto 

rozprava a tento otvorí na mestskom zastupiteľstve, tak zahlasujem za a tak isto aj všetci mestskí 

poslanci z juhu a budeme mať tieto kompetencie samozrejme aj s financovaním a potom pevne 

verím, že tú zimnú údržbu si budeme robiť sami a budem rada, keď sa pridáte aj vy páni poslanci 

a pani poslankyne. Čo sa týka toho osvetlenia, tak Vás budeme informovať, keď zistíme tú 

informáciu. V mestskej časti je viacero osvetlení, ktoré dlhodobo nefungujú, aj hlásime pravidelne 

na DPMK. Pokiaľ by ste potrebovali číslo, vieme vám ho dať. Alebo potom cez internetovú adresu, 

viete tam dať svoju požiadavku a sledovať vývoj opravy. Uzatváram rozpravu, pokiaľ sa nikto 

nehlási.“ 

K bodu č. 17: Diskusia 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Otváram 15. bod, diskusiu. Nech sa páči poslanec Očkaják."  
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p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za slovo. Ja by som chcel informovať poslancov  o 

situácii v jedálni Vojvodská. S pánom predsedom klubu Tím Juh pravidelne diskutujeme 

informujem ho, aby aj on informoval Vás. Z hľadiska ušetrenia finančných prostriedkov sa snažím 

nájsť to najvhodnejšie riešenie, ako vyriešiť tú situáciu čo sa týka zamákania stien a týmto by som 

dal slovo, aby Vás o posledných krokoch, ktoré sme teraz za posledný týždeň podnikli na 

Vojvodskej informoval Ing. Zahoranský, vedúci ekonomického oddelenia. Tak týmto by som mu 

dal slovo. Ďakujem. „ 

p. Zahoranský, ved. OEaM: "Ďakujem za slovo. Vážená  pani starostka, pán zástupca, vážené 

poslankyne, poslanci, najčerstvejšie informácie týkajúce sa Vojvodskej, tak ako som aj včera 

spomínal na poslaneckom klube na ktorom som sa zúčastnil. V pondelok sme mali stretnutie so 

stavebným dozorom, ktorý nám dozoroval viaceré stavby, posledne aj prestrešenie ľadovej plochy, 

kde sme mu ukázali rozpočet a cenovú ponukou na výmenu jednej celej vetvy kanalizácie v rámci 

jedálne pre dôchodcov, pretože cez diagnostiku sme zistili cez kamerový záznam, že dochádza k 

úniku vody. Táto cenová ponuka bola na úrovni 42.000 EUR, čo sa nám zdalo príliš veľký objem 

finančných prostriedkov, preto sme si chceli naozaj byt 100 percentne istí, že ak sa pustíme do 

tohto riešenia, či to odstráni tú príčinu. toho vlhnutia tých stien.  Dali sme to posúdiť stavebnému 

dozoru, následne v utorok ráno sme mali obhliadku v rámci jedálne pre dôchodcov za účasti pána 

zástupcu, stavebného dozoru, za účasti konateľa spoločnosti, ktorý vykonal diagnostiku a dal nám 

prvú cenovú ponuku. Tam sme si vydiskutovali viaceré veci, stavebný dozor  navrhol preveriť ešte 

jednu alternatívu, vykonať sondu, ktorá by odhalila príčinu, že či tá vlhkosť ide zospodu,  to 

znamená pod tou betónovou platňou, ktorá je zaizolovaná, že či to prepúšťa, alebo či problém je 

niekde inde. Nakoniec dneska sondou preukázalo, že stavebný dozor mal pravdu. Po otvorení sme 

zistili, že na základnej doske je teda izolácia a na tejto izoláciu sú múry, čiže tá vlhkosť nie je 

ťahaná zospodu, ale voda cez dažďový zvod sa nám dostala návrh tej dosky na tú izoláciu a tá 

stena ju permanentne ťahá, s tým že sme vykonali potom aj detailnejšiu obhliadku toho zvodu, kde 

sa potvrdili slová stavebného dozoru, že je vidieť, že tá stena je vlhká, tzn. ten zvod vlastne 

prepúšťa tú vodu,  a tá voda sa neustále dostáva na povrch.  Tým pádom ten múr automaticky 

nasáva tú vlhkosť. Takže zajtra máme dohodnutú ďalšiu obhliadku so stavebnou firmou, kde za 

účasti stavebného dozoru im vysvetliť čo je potrebné urobiť. Bude potrebné ošetriť tie steny, ktoré 

sú vlhké, tzn. ešte ich viacej okopať, aby to neťahalo zbytočne, treba tam dať sanačnú omietku, 

ktorá povyťahuje vlastne tú zvyšnú vlhkosť a má tú vlastnosť, že dýcha a teda bude sa to vysúšať 

a musíme sa bližšie pozrieť na ten dažďový zvod, tzn. bude obhliadka v rámci strechy, kde sa zistí, 

že či je všetko utesnené, takisto sa kamerovým systémom ešte raz pozrieme na ten zvod, lebo 

niekde bude musieť prepúšťať a buď sú 2 možnosti, buď sa tento dažďový zvod vymení  celý, 

resp. sa do neho vsunie ďalší zvod až vlastne do tej spodnej časti, aby nedochádzalo ku únikovú 

dažďovej vody, pretože stavebný dozor nám rovno povedal, že zo splaškovej vody takéto 

nasávanie a vlhnutie tých stien nemôže byť, takže nakoniec sa to potvrdilo, čo ešte chcem povedať, 

že tá sonda a tieto konzultácie stavebného dozoru nás nebudú stáť nič. To nám dneska potvrdili, 

keď budeme mať nacenené tieto nevyhnutné stavebné práce, tak samozrejme dáme túto informáciu 

do poslaneckých klubov a navrhovali by sme vzhľadom aj na časovú tieseň aj na všetky okolnosti, 
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že nevieme síce samozrejme, aká to bude výška, ale predpokladáme, že to bude podstatne nižšia 

suma týchto vecí, tak cez úpravu pani starostky by sme ešte v tomto roku upravili rozpočet, pretože 

ideme rozpočtového provizória a potrebujeme tieto veci riešiť, aby sme začali tieto práce ešte v 

tomto roku a vlastne mohli pokračovať potom ďalej. Takže bude to s Vami odkonzultované, 

dostanete všetky podklady, naozaj snažili sme sa z každej jednej možnej strany tú situáciu preveriť 

tak ako ste nás žiadali. Výsledok je teda ten, že nejdeme do realizácie za 42.000 €. Stavebný dozor 

nám potvrdil, že ak tieto práce všetky budú urobené a dažďový zvod sa porieši, tak je presvedčený 

a dúfam, že bude mať pravdu, že nakoniec ani nebudeme musieť ísť do tej opravy kanalizácie, 

lebo tá kanalizácia nie je seknutá, tzn. voda sa nám tam nevalí, ale len dochádza k nejakému úniku, 

voda sa rozplýva a nie je ťahaná smerom dovnútra, takže možno ani nebude potrebné potom 

urobiť. Keby náhodou v budúcnosti sa situácia zhoršovala, tak samozrejme pristúpili by sme k 

danej oprave, čiže toľko z mojej strany. Keď budeme mať zajtra ďalšie informácie, počkáme si na 

tú cenovú ponuku tých nevyhnutných sanačných prác na tých múroch a potom by sme Vám dali 

vedieť, koľko to bude stáť. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, samozrejme všetky tieto informácie budem konzultovať s 

obidvoma predsedami poslaneckých klubov a potom sa od nich dozviete viac koľko to bude stáť 

finančne. A samozrejme, že či súhlasíte ako  zastupiteľstvo, aby sa nám nestalo, že na januárovom 

alebo na marcovom zastupiteľstve budeme otvárať túto tému, že o ničom ste nevedeli. Treba 

spolupracovať. Celý rok tam chodili rôzni odborníci, rôzne stavebné firmy nikto nám nevedel 

povedať, z akého dôvodu nám zateká. Tak ja pevne verím, že teraz sa nám to podarí upraviť a že 

nový rok bude o niečo lepší a Vojvodská bude opravená. S faktickou poznámkou na pána Ing. 

Zahoranského, nech sa páči pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják: "Ďakujem pekne, tak ja len doplním, že si takto predstavujem do budúcna 

komunikáciu s klubmi, s poslancami a s oddelím, či výstavby, alebo ekonomickým, aby naozaj 

sme našli konštruktívne riešenia, lebo neviem ako Vás, ale mňa ten krycí list na 42 000 € posadil 

na stoličku. Ja hovorím, že máme ešte vyhraté, aj keď sa podarí tento návrh od pána zo stavebného 

dozoru aby sa to podarilo, tak určite ušetríme oveľa viac finančných prostriedkov, takže toľko. 

Ďakujem."   

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nasleduje pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: "Ďakujem za slovo, takže som rád, že takýto vývoj dostala tá Vojvodská v posledných 

dňoch, týždňoch, tak len aby sme si to zrekapitulovali tak narýchlo. 19. septembra sme tu mali 

materiál, kde sme mali odsúhlasiť 20 000 na Vojvodskú a sme nevedeli, čo ideme opravovať. 

Neprešlo to, neschválili sme a túto sumu sme potom boli presvedčení, že najprv chceme vedieť, 

čo treba reálne robiť technicky, aby sme tých 20 000 nejakým spôsobom nevypísali nejaký bianko 

šek. Od vtedy prešlo, dnes máme 13teho - tri mesiace, pár dní chýba, čiže áno, kvitujem nabrali 

veci tempo posledný mesiac a posledný týždeň ešte viac. Čiže moja otázka je, dva mesiace, čo sa 

dialo ?  Ja nebadám, že by sme v októbri v tejto veci nejak postúpili, máme tu odborníka na strechy, 

na stavby, ktorého sme tu doteraz nemali pán K.  tu bol s tým prijatý, viackrát bývalým pánom 

zástupcom starostky bol tu odvodňovaný, jeho potreba, jednoducho tu sa chcem opýtať, kde bol 
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dva mesiace lebo toto celé, čo teraz bolo povedané sa udialo posledný mesiac. Ja rozumiem, že 

tieto veci, kamerový záznam, správa, ponuka jednej firmy, druhej firmy, samozrejme dnes ďalšia 

obhliadka, oslovenie stavebného dozoru, tzn. ďalšieho experta, že to sa nedá stihnúť za jeden deň, 

ani za jeden týždeň, ale myslím, že za mesiac je to úplne reálny čas, takže 3 mesiace trvalo, kým 

sa toto urobilo. Pokiaľ by sme túto informáciu, čo dnes odznela od pána Zahoranského mali v 

októbri, tak už to mohlo byť urobené si myslím a so zmenou rozpočtu a fyzicky to stavebne mohlo 

byť urobené. Takže osobne som presvedčený, že viac sa nám vypláca a treba to prehodnotiť, 

oslovovať odborníkov, hoc aj externistov, možno mať takého zmluvného partnera, že ak máme 

takýto problém, pretože my máme viacero budov, ale nemáme stavebného experta ako 

zamestnanca, takže nechcem tu hodnotiť, nie som stavbár, ja som strojár a energetik, schopnosti 

stavebné pána K., nemyslím si, že tu preukázal v tejto aktivite alebo v tejto závade, ktorú sme sa 

bavili, že vie čo robí a že je odborník prijatý na úrad. Takže skúsme sa o tom zamyslieť, akých 

ľudí na aké činnosti zamestnávame a či nie je jednoduchšie rýchlejšie ekonomickejšie zaplatiť 

jednorazovo odborníka, nech nám povie čo treba robiť, lebo teraz sa naozaj preukázalo, že ak 

oslovíme správneho človeka ušetríme veľké finančné prostriedky. Naozaj žijeme v takej dobe, že 

firmy, ktoré tu podnikajú potrebujú zarobiť a o tom bola táto ponuka za 40 tisíc. Nejdeme sa hrať 

na charitu, ale táto firma nás išla pekne sčesať. Takže ďakujem zainteresovaným. že sa do tejto 

témy vložili, konkrétne aj pánovi Zahoranskému, aj za tú komunikáciu samozrejme, ktorá bola 

posledný týždeň, že sme vedeli o všetkom v podstate, ale ja si myslím, že mohli sme byť minimálne 

2 mesiace vopred, ak by sme, ak by sme sa do toho takto vložili a hlavne oslovovali odborníkov. 

Takže, to je na túto tému, takže určite, keď  nájdeme spôsob krytu, oceníme, ja si myslím, že každý 

z nás poslancov vníma, že ten problém na Vojvodskej je, že ho treba odstrániť, že nebudeme 

zbytočne ako hygienu zbytočne provokovať, jednoducho je to jedáleň, treba to riešiť, ale treba to 

riešiť tak, aby nás to finančne nezruinovalo. Verím tomu, že ak tá reálna ponuka tu bude a bude 

riešiteľná zmenou rozpočtu ako Vašou pani starostka, že my s tým poslanci si, myslím, že 

nebudeme mať.  Takže toľko, a čo sa týka druhého bodu, kvôli ktorému som sa  prihlásil do 

diskusie, taktiež na komisii dopravy a výstavby v meste, ktorá bola minulý týždeň som sa pýtal 

jednoznačne, ako bude mesto postupovať ďalej v parkovacích zónach, v parkovacej politike v 

širšom centre mesta. Keďže sa tam preberala parkovacia politika na Ťahanovciach, kade-tade 

nevykopeme pozemky atď., ja som jednoducho položil otázku riaditeľovi magistrátu, mestská časť 

Juh je z veľkej časti v parkovacích zónach, máme záujem, chceme pokračovať ďalej, ako máme 

postupovať ?  Jednoznačná odpoveď od pána Čopa bola Mestská časť dostala manuál, ktorého sa 

má držať. Keď som si to vyžiadal, aby mi bolo odpovedané čo to znamená, tzn., že máme začať 

vytipovať ulice a realizovať na naše náklady projekty, inžinierske, dopravné. Takže mesto má 

takúto politiku, ináč sa nepohneme s parkovacími zónami. Narážam na to, že mi v komisii dopravy 

a  výstavby hodnotíme koľko ráz  je problematické ulice Turgenevovu, Lomonosovovu a komplet 

celé Železníky.  Pokiaľ tieto ulice nedostaneme do parkovacích zón, tie problémy tam stále budú. 

A teraz si musíme povedať máme ešte 3 roky nášho volebného obdobia, či na to reálne finančné 

prostriedky uvoľníme, neuvoľníme a koľko uvoľníme ktorým prioritám a ktorým uliciam dáme 

priority. Keď som sa pýtal ostatných kolegov v komisiách, ako sa postupuje, MČ Sever, tzn. pán 

starosta Ténai, realizuje už tento rok nejaké projekty, áno finančne to nie je zruinujúce, ale je to 
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drobná mravenčia práca, čiže príklad poviem, projekt pre jednu ulicu na 10 parkovacích miest, 

pozdĺžne státie  kompletne stojí okolo 600 EUR, čiže nie zázračné čísla, nie obrovské čísla, ale nie 

ani obrovské parkovacie plochy. Je to o tom, že dopravný inžinier vyznačí tak parkovacie miesta, 

aby boli v súlade so všetkými vyhláškami s kompletným vodorovným a zvislým značením, takže 

ak chceme do takýchto vecí ísť, tak pri zostavovaní rozpočtu musíme aj na toto myslieť a vyčleniť 

určitý balík. To si myslím, že úplne reálna cesta, keď si povieme, že koľko by sme mali asi dať 

pre rok 24, prípadne do 25. Alebo proste ak na to finančné prostriedky nenájdeme tak jednoducho 

nepohneme sa s parkovacími zónami v našej mestskej časti na najbližšie 3 roky pod týmto vedením 

mesta, pretože stratégia je jednoznačne nemenná na ďalšie 3 roky. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, čo sa týka parkovacej politiky, som veľmi rada, že ste otvorili 

túto tému, ste to tak predniesli ako ste to predniesli. Áno, došiel nám list, manuál  ohľadne 

parkovania v meste v našej mestskej časti ako máme postupovať samozrejme aj, čo sa týka 

starostov nie sme jednotní, že či zase MČ hradiť niečo načo nemáme kompetenciu, ale pokiaľ 

chceme vytvoriť parkovacie miesta musíme sa do toho pustiť. Poprosím inžinierku Ďurdinovú, 

aby nám povedala, ako stojíme v niektorých projektoch, či sa týka parkovania, lebo sme robili 

nejaké štúdie, žiadali sme úrad hlavného architekta hlavne parkovanie Strojára, aby sme rozšírili 

a myslím, že je tam ešte Srbská, Pasteurovo nám. a samozrejme bola by som rada keby sme išli aj 

do tých horných zón, ako ste pán poslanec Blanár povedali na Železníky, Užhorodskú, 

Turgenevovu. Nech sa páči Zuzka." 

 p. Ďurdinová, ved. ORRaBP: "Ďakujem za slovo,  k novým zónam, včera sme mali s pánom 

Titlom sedenie, rozprávali sme sa presne o týchto zónach, či je to schopný spraviť, za akú cenu 

vychádza nám to približne 700 EUR bez dph za 1 projekt čiže úplne super cena ešte som nestihla 

s pani starostkou o tom  komunikovať, že či by sme mohli, lebo pýtala som sa pána Zahoranského, 

že máme ešte nejaké tie peniaze v rozpočte či by sme to nemohli pustiť ešte tento rok čí je to 

schodné, čiže budeme o tom spolu komunikovať. Samozrejme máme rozpracované tú štúdiu na 

Strojár, čakáme na nejaké vyjadrenia aby sme mohli prejsť ďalej na budúci rok do projektovej 

dokumentácie, prípadne aj realizáciu uvidíme ako nám to pôjde ako budú finančné prostriedky. 

Pasteurovo námestie rovnako chceme prepracovať projekt, tam sme boli vonku v teréne s UHA aj 

s dopravákmi, vynechali nám niektoré miesta, so zeleňou sme sa na niektorých nezhodli, čiže 

potrebujeme prepracovať na  novo ten projekt nie nanovo, ale niektoré dopracovať veci, prípadne 

niektoré vypustiť, čiže toto máme rovnako rozpracované, je to v príprave projektovej 

dokumentácie. Žiadali sme a aj mesto Košice o pozemky, tam nám ale prišla odpoveď, že 

potrebujú to oddeliť geometrickým plánom, čiže my potrebujeme mať reálne dopracovanú 

poriadne tú projektovú dokumentáciu, aby sme ste vedeli odčleniť geometrákom  a následne mohli 

žiadať mesto Košice o pozemky, o prenájom do správy a tak.“   

starostka: "To je čo sa týka toho parkovania a ešte ste sa pýtali, kde to stálo na Vojvodskej ?  Áno, 

zháňali sme ponuky, ale veľa firiem nás odmietlo, že to buď nevedia urobiť alebo proste nemali 

čas sa tomu venovať. Aj po svojej línii som zháňala, aj pán Kulan, ale oznámim Vám zmenu v 
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organizačnej štruktúre, p. K. od 1. 1. prechádza pod oddelenie výstavby, lebo potrebuje trošku 

viacej jak to mám povedať, vedenia. Nech sa páči pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják: "Ja by som ešte uviedol odpoveď p. poslancovi Blanárovi k Vojvodskej, tak 

zúčastňoval som sa už od septembra na tých pracovných rokovaniach, bolo tam viacero stretnutí 

a hľadali sme tie najlepšie ekonomické riešenia, tzn. najprv sa vyčistila dažďová kanalizácia od 

strechy a keďže tie steny vlhnú aj keď sa  niečo prečistí a odstráni tak tie steny nezaschnú za pár 

hodín. Takže aj ten proces dlhšie trvá nájsť tú príčinu a ako vieme, následne sme postupovali 

hľadať iné možnosti, ďalej s p. Mrúzom sme to riešili, čiže ten október, november sa hľadali rôzne 

možnosti a aj firmy, ktoré sme oslovili, akú nám vystavili tú cenovú ponuku a tiež si dali načas, 

takže všetko to trvalo dlhšie a musím povedať, že posledné týždne sa to tak celkom zintenzívnilo 

a veríme, že je to na správnej ceste. Čo sa týka p. K. ako správca budov mohol nám predniesť 

správu, aby sme bolo informovaní, ale to zastupiteľstvo je povedzme raz za 3 mesiace a o jeho 

ďalších pracovných náplniach už informovala starostka, takže verím, že nájdeme vhodné riešenia."  

starostka: " S faktickou, pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: "Ja som chcel doplniť, naozaj tie projektové dokumentácie stoja okolo to sú stovky 

EUR, ale jedná sa o nie nové projekty na nové zóny, na nové parkoviská niekde v zeleni. Jedná sa 

vlastne parkovanie pozdĺžne alebo šikmé na  súčasných komunikáciách, ktoré bude vlastne len 

vyznačené aby sme sa rozumeli a tieto financie budú len za projekt čiže, ak ten projekt budeme 

mať, ak ten projekt bude schválený KDI a my ho odovzdáme na mesto, tak potom budeme žiadať 

od mesta, aby na základe tejto schválenej projektovej dokumentácie nám zrealizovalo vodorovné 

a zvislé značenie, čiže je to beh na dlhé trate, ak niečo aspoň niektoré ulice spravíme v roku 24 

projektovú dokumentáciu a verím, že v roku 25 sa aspoň niečo podarí, ale ak neurobíme nič v roku 

24 za 3 roky neurobíme nič, takže len toľko som chcel doplniť. Z našej strany nejedná sa o veľké 

peniaze, ale bez tohto naštartovania nejakého tohto procesu mesto v našej mestskej časti neurobí 

ani jedno parkovacie miesto. Ďakujem."  

starostka: "Súhlasím pán poslanec ja som veľmi rada, že ste prišli s týmto návrhom nech sa páči 

pán poslanec Breicha."  

p. Breicha: "Ďakujem pekne za slovo.  Budem možno trošku iný ako moji predchodcovia. Ja by 

som sa chcel v tejto diskusii poďakovať, že sa nám blíži koniec roka, za tvorivú odbornú 

spoluprácu ako vedeniu mestskej časti Košice Juh, tak isto samozrejme je všetkým zamestnancom, 

vedúcim zamestnancom, kolegom, kolegynkám a pevne verím, že prežijete príjemne 

nadchádzajúce vianočné sviatky a že sa vidíme v novom roku v dobrej atmosfére, so všetkými 

informáciami, plný energie a v zdraví. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujeme veľmi pekne pán poslanec, môj záverečný príhovor ešte len bude, nech sa 

páči pani poslankyňa Mackaničová.“   

p. Mackaničová: "Ja by som chcela informovať, že tak ako minulý rok aj tento rok sa náš Tím 

Juh zapája do akcie Daruj kilečko. Máme informáciu, že ktoré potraviny sú vhodné, takže v piatok 



Zápisnica z 10. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 13.12.2023  Strana 25 z 26 
 

ráno budú doručené, ale týmto by som chcela osloviť aj vás iných poslancov možno Vás p. 

starostka, alebo zamestnancov kľudne, ak by ste sa chceli pripojiť k našej akcii, takže môžeme to 

poňať takto, že nielen za Tím Juh ale za na všetkých. Ak by ste chceli do zbierky prispieť, môžete 

prísť za mnou alebo za Soňou. Tak šťastné a veselé."  

starostka: "Ďakujeme veľmi pekne. Pán poslanec Očkaják.“  

p. Očkaják: "O plánovaných podujatiach v mesiaci december verím, že ešte bude informovať pani 

starostka, kde sa môžu zúčastniť poslanci, zamestnanci. Ja by som chcel poďakovať každému, kto 

sa zúčastnil otvorenia prestrešenia ŠZA a každému poslancovi, ktorý sa zúčastnil na primátorskom 

punči  kde sme mali tento deň spolu s mestskou časťou Krásna, Mestská časť Juh čapovala punč 

a výťažok išiel na charitu, takže na dobrú vec, takže ďakujem pekne každému kto prišiel."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, už sa asi nikto nehlási do diskusie. Rada ba som Vás pozvala 

na pripravované akcie a podujatia v najbližšom období. Na športovo zábavnom areáli na Alejovej 

ulici od 28. 12. do 29. 12. bude naše nonstop korčuľovanie 24 hodín na ľade je tam pripravený 

krásny hudobný program čajník nejaké menšie občerstvenie DJ z mestských častí, je to 

celokošická akcia, takže budú tam aj ostatní starostovia a ostatné mestské časti je to dobre na 

spoznávanie na výmenu skúsenosti a na utužovanie vzťahov medzi jednotlivými mestskými 

časťami tak rada by som bola, keby ste prišli aj s rodinami. Túto akciu môžete zdieľať aj na 

sociálnych sieťach potom vás pozývam 12. 13. 14. 1. 2024 na majstrovstvá Česka Slovenska v 

rybníkovom turnaji. Je to trojdňový turnaj medzinárodnej úrovne, môžete sa prísť pozrieť ako 

hostia. Pokiaľ by ste potrebovali nejaké informácie ohľadne tých akcií kľudne sa obráťte na mňa, 

alebo na pána zástupcu, na vedúcu kultúry Aďku Krausovú.  V areáli spoločensko relaxačného 

centra 20. 12. 2023 o 13. 30 a o 15.40 bude vianočná kapustnica pre našich seniorov, takisto rada 

Vás tam uvidím, bude tam pekný program, takže určite sa zastavte aspoň na polhodinku.  Myslím, 

že aj naši seniori sa s Vami radi porozprávajú. Niekedy tak možno povedia svoje požiadavky, 

možno Vás pochvália za celú činnosť za celý rok a takisto 15. 12. od 13. 00 vianočná burza s 

punčom, ktorú sme schválili. Výťažok bude pre našu ZOS. Toľko z mojej strany, všetko. Pokiaľ 

sa nikto nehlási do diskusie, tak bod číslo 16 Záver.“ 

K bodu č. 16: Záver 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Vážené poslankyne, vážení poslanci. Program dnešného zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva sme vyčerpali, ďakujem vám za účasť na dnešnom zasadnutí a rokovanie končím. 

Prajem vám krásne a pokojné, láskou a porozumením naplnené vianočné sviatky, aby ste ich 

prežili hlavne v zdraví, v kruhu svojich blízkych a známych, aby ten budúci rok 2024 bol oveľa 

lepší ako tento. Prajem vám aj šťastný Nový rok 2024. Najbližšie sa vidíme, keď dostaneme z 

mesta termíny rokovaní mestského zastupiteľstva. Žiadam Vás, aby ste pred odchodom odovzdali 

Vaše hlasovacie karty nášmu informatikovi. Pozývam vás na vianočný prípitok vonku do foyer. 

Ďakujem.“ 
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................................................... 

                   Ing. Anna Súkeníková 

             starostka MČ Košice – Juh 

               

Overovatelia :  

Ing. Ladislav Breicha       

poslanec MZ :               

      ........................................................... 

Overil dňa : ......12.2.2024................... 

 

Mgr. Adam Očkaják. 

poslanec MZ :      ........................................................... 

    

Overil dňa : ..........23.1.2024................... 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 18.1.2024 

Spracovala na základe zvukového záznamu: 

Zapisovateľka : Mgr. Marcela Zeleňáková.  

 

      ............................................................. 

 

 


